



澳門調酒師協會

Associação de Barmen de Macau

Email: abmacau@gmail.com

Web Site: <http://abmacau.tk>

入會申請表 Member Application Form

姓名 Name: (中文)Chinese _____ *先生/小姐

(英文)English Mr. / Ms. _____

所屬公司 Company: _____ 職位 Title: _____ 年資 Years of Service: _____

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵地址 E-mail: _____

會員資格

- (1) 見習會員：現職調酒員或曾出席本會課程之人仕
Junior Member: Currently working as a bartender or related industry.
- (2) 基本會員：二年以上有關經驗及通過本會之專業考試
Ordinary Member: Minimum 2 years experience and pass successfully the examination
- (3) 資深會員：五年以上有關經驗及通過本會之專業考試
Senior members: Minimum 5 years experience and pass successfully the examination.

會費

- (1) 首次入會費用：澳門幣伍拾圓正 (MOP\$50)
Accession fee : MOP\$50
- (2) 見習會員年費：澳門幣伍拾圓正 (MOP\$50)
Junior Member annual fee : MOP\$50
- (3) 基本會員年費：澳門幣伍拾圓正 (MOP\$50)
Ordinary Member fee : MOP\$50
- (4) 資深會員年費：澳門幣壹佰圓正 (MOP\$100)
Senior Member annual fee : MOP\$100



澳門調酒師協會

Associação de Barmen de Macau

Email: abmacau@gmail.com

Web Site: <http://abmacau.tk>

本人已閱畢本會之章程，明白作為會員的資格、權利和義務，並同意及遵守有關章程之規則。

I have been reading of the statute would understand as a member of the qualifications, rights and obligations, and agree to comply with the statute and rules.

本人欲申請為 見習會員/基本會員/資深會員 並明白我所申請之會員資格可能不被接納。

I would like to apply for Junior Member / Ordinary Member / Senior Member

I understand my membership application may not be accepted.

本人 同意/不同意 本會以電子郵件代替傳統郵件，作為發出會訊及聯絡之方式。

I accept / do not accept that all information related to Association of Bartenders of Macau will be delivered to my e-mail account instead of traditional mail.

**請刪去不適用者 *Please circle the option.*

會員簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

考試 : _____ 申請 * 接納/不接納

備註 :

簽署 : _____ 日期 : _____